
Ședința C.A. al I.S.J. Hunedoara  
14.10.2024 
 
Luni, 14 octombrie a.c., a avut loc ședința de lucru a Consiliului de Administrație al Inspectoratului 
Școlar Județean Hunedoara. 
 
Pe ordinea de zi au fost înscrise următoarele probleme:  

I. Solicitări de la unități de învățământ 
II. Diverse 

 
În cadrul ședinței au fost luate următoarele hotărâri:  
 

I. Se aprobă solicitările unităților de învățământ, conform Anexei 1. 
 

II. Diverse: 
1. Se aprobă cererea de pensionare pentru limită de vârstă a unui cadru didactic, 

începând cu data de 20.10.2024. 
2. Se aprobă Raportul privind execuția bugetară pentru semestrul III 2024. 
3. Se aprobă participarea la filmări  a unor elevi de la Colegiul Național de Informatică 

”Carmen Sylva” Petroșani. 
4. Se acordă avize ARACIP următoarelor unități: Grădinița cu Program Prelungit nr. 7 

Deva și Școala Gimnazială ”Mircea Sîntimbreanu” Brad. 
5. Președintele S.I.P. Județul Hunedoara precizează faptul că a fost aprobat un raport 

financiar care nu este cunoscut de membrii CA, de fapt raportul nici nu este 
finalizat; solicită ca materialele ce urmează a fi aprobate să fie transmise înainte 
de ședință pentru a fi studiate/cunoscute; sistarea plății sporului pentru condiții 
de muncă la nivelul ISJ Hunedoara s-a făcut fără respectarea procedurii legale (nu 
s-a făcut o nouă expertiză care să constate diminuarea sau dispariția condițiilor 
vătămătoare). 
 

Anexele la care se face referire în articol sunt postate la rubrica ISJ HUNEDOARA–CONSILIUL 
DE ADMINISTRATIE  
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